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De maanden september tot en met november stonden in het teken van  de evaluatie indeling, LACO, 

draaiboek, jeugd, reclame en AVL. 

 

Evaluatie indeling: 

Nathan gaat voor volgend seizoen een Excelbestand maken met daarin de huidige indeling. Deze kan 

worden gebruikt als basis voor een volgend seizoen. We zullen ook meer gaan kijken naar de 

afstanden. Volgend seizoen wordt in 1 keer in elkaar gezet. 

 

LACO: 

Afspraak geweest met nieuwe uitbater Spoc. We moeten huur gaat betalen als we gebruik willen 

maken van de aparte ruimte om te eten. Geeft geen goed gevoel. 

Gaan op zoek naar een ander locatie. Coulenhage in Wezep is een goede optie. 

 

Jeugd: 

Jeugd heeft eerste wedstrijd gespeelt voor het LACO. Hebben deze nipt verlopen. Mooie ervaring.  

Gaan contact zoeken met DVO voor eventuele samenwerking / toernooien. 

 

Draaiboek: 

We hebben een draaiboek gemaakt met daarin alle bezigheden van het bestuur en de commissie met 

daarin aangegeven wanneer wat gedaan moet zijn/worden. 

Dit draaiboek gaan we allemaal bestuderen en kijken of er nog zaken missen. Ook Albert wordt hierin 

gekend. 

 

Reclame: 

Vraag gekregen van ABCdarts of ze een link op onze website mogen hebben. Aangegeven dat we dit 

niet doen. We plaatsen alleen promotiemateriaal van onze eigen leden, niet voor buitenstaanders. 

 

ALV: 

Sayen gaat uitzoeken welke actiepunten van de ALV zijn afgerond. Hiervan een verslag maken zodat 

dit kan worden vermeld op de site. 

Locatie voor ALV gaan we wijzigen. Spoc valt af. Overleg gehad met Gerben. Hij wil graag dat we bij 

hem komen voor de ALV. 

Begroting moet worden gemaakt voor volgend jaar.  


